



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Andrea Felber

Interpreter / 翻译

EN After school, Andrea worked in Gran Canaria for one year. Back in Germany, she studied language and cultural studies for Spanish and Russian in Bochum. Before graduating, she completed an internship on MS Fram in 2011/12. Thanks to this

CHN 安德烈娅 (Andrea) 中学毕业以后, 在西班牙的 Gran Canaria 工作了一年。之后回到德国以后, 在 Bochum 学习西班牙语和俄语。毕业之前, 于 2011 年 12 月获得了一个

opportunity, she was convinced to become an interpreter and applied successfully for the University of Leipzig. For four years she studied interpretation for English, Spanish and Catalan. She also studied one semester at the University of Barcelona. Before she

在前进号实习的机会。多亏了这个机会, 她被证实了可以担任翻译一职并成功获得了去 Leipzig 大学学习的机会。在这四年里面, 她学习了英语, 西班牙语和加泰罗尼亚语的翻

finished her master's degree in 2016, she travelled in south and middle America (Mexico, Colombia, Ecuador, Peru and Chile) for three months.

译。作为交换生, 她还在巴塞罗那大学学习了一个学期。在 2016 年完成硕士学位之前, 她在中南美洲 (墨西哥, 哥伦比亚, 厄瓜多尔, 秘鲁和智利) 旅行了三个月。